
Styremøteprotokoll nr. 6 – 2023 

 
 
  
  
Det ble den 23.08.2023 avholdt styremøte i Alstahaug & Leirfjord Jeger- og Fiskerforening 
på Felleskjøpet i Sandnessjøen.    
 
Til stede: Christer Øveraas, Jan Balseth, Geir Arne Otting, Monica Mathisen, Harald Inge 
Mathisen, Aleksander Andersen, Gerald Persen, Henning Pettersen og Lotte Sommerbakk.  
 
 
Sak nr. 30/2023 Godkjenning av forrige møteprotokoll 
Ingen kommentarer. Ikke alle hadde lest det. Beskjed om tilbakemelding snarest om noe 
skulle endres. Det er ikke mottatt tilbakemeldinger pr. 19.12.23 så referatet anses som 
godkjent.  
 
 
Sak nr. 31/2023 Økonomi  
Vi sendt inn søknad til HelgelandKraft for gavefondet i vår. Har nå fått tildelt midler til 
skytebanen, 250 000,-  
Pengene får vi i løpet av året, de skal brukes til å nedbetale lånet på den nye banen.  
 
Jan gjennomgår budsjett til og med november mnd.  
Utestående ca. 66.000,- i fordringer som ikke er kommet inn enda. Noe er ikke 
forfalt.  
 
117.000,- på konto. Regninger på ca. 41.000,- som ikke er forfalt.  
 
Viktig å gi beskjed til kasserer når noe skal faktureres så vi har kontroll på det vi skal 
ha inn på de tjenestene vi leverer.  
 
 
Sak nr. 32/2023 Budsjett 2024 
Utsetter gjennomgang av dette til midten av januar da regnskapet er ferdig.   
 
 
Sak nr. 33/2023 Foreningshytta 
Utleieprisene på foreningshytta settes til 250,- for medlemmer og 400,- for ikke 
medlemmer.  
 
Mangler før vi kan leie ut: Røykvarslere, dyne- og puter til 6. stk og vaskesaker.  
Lotte kjøper dyner- og puter. Aleksander kjøper vaskeutstyr og røykvarsler.  
 
Vi har søkt scooterløyve for å få på plass ny ovn men ikke fått svar på søknaden 
enda.   
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Sak nr. 34/2023 Planer og aktiviteter 2024 
 

• Jentegruppa skal starte opp med dameskyting. 
• Søndagskafèer i Novika med oppstart i januar, hver 2. helg fra 28. januar, kl. 

11.00-14.00. Enkel servering.  
Styret starter med første kafé. Geir Arne og Jan tar ansvar for første kafé.  
Det annonseres på Facebook med arrangement. 

• 2 jegerprøvekurs skal holdes i løpet av året  
• Utleie av klubbhus for arrangementer 
• Vi starter med organisert skyting etter nyåret 
• Harejaktkurs  

 
 

Det lages en DM for å melde inn planlagte aktiviteter for å lettere holde styr på det 
som skal annonseres på Facebook.  
 
 
Sak nr. 35/2023 Eventuelt 
Premier nytt loddsalg 
Oppfordres til å finne/få premier til nytt loddsalg.  
 
Sponsorarbeid 
Det må tas en ny runde med å skaffe sponsorer nå som nytt år står for tur. 
 
Revejakt 
Det er lite aktivitet på åtebua selv om det er sett rev. Lotte lager et Facebook-
innlegg om revejakten for å engasjere flere til å delta.  
 
Selge gavekort på jegerprøvekurs 
Christer foreslår å selge gavekort på jegerprøvekurs. Christer sjekker opp om vi kan 
legge det inn på deltager.no.  
 
Dato for nytt styremøte 
11. januar, kl. 18:00.  
 
 
 


